
ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

MUNICIPIUL BOTOŞANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Botoşani din data de 28 iulie 2023 

 

 Prin dispoziția nr. 606 din 20.07.2023, Primarul Municipiului Botoşani a convocat 

Consiliul Local în şedinţă ordinară pentru data de 28 iulie 2023, ora 11.00, în sala de ședințe 

„Mihai Eminescu” a Primăriei municipiului Botoșani.    

 

 Dispoziţia nr. 606 din 20.07.2023 este anexată la dosarul şedinţei. 

                         

 Ordinea de zi a şedinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin anunţ la cotidianul 

„Monitorul de Botoșani”, www.botosaneanul.ro şi pe site-ul propriu. 

 

 Invitaţiile la şedinţă s-au făcut atât în scris, cât şi prin contactarea telefonică a 

consilierilor. 

 

 Este ascultat Imnul de Stat şi Imnul Uniunii Europene, după care se trece la derularea 

lucrărilor şedinţei. 

 

 Ordinea de zi a şedinţei este următoarea: 

1. Prezentarea interpelărilor de către consilierii locali ai municipiului Botoșani  

2. Aprobarea procesului verbal al ședinței Consiliului Local din data de 13.07.2023 

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a bugetului instituțiilor și 

activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2023 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local al Municipiului 

Botoșani la data de 30 iunie 2023 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului pentru stabilirea condițiilor de 

exercitare a dreptului de acces pe proprietățile Municipiului Botoșani în vederea 

instalării, întreținerii, înlocuirii sau mutării rețelelor de comunicații electronice sau a 

elementelor de infrastructura necesare susținerii acestora, a modului de utilizare 

partajata a elementelor de infrastructură, precum și măsurile privind construirea 

rețelelor noi de comunicații electronice în Municipiul Botoșani 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr 

221/2009 pentru aprobarea Regulamentului de întreținere și circulație a câinilor cu 

stăpân pe teritoriul Municipiului Botoșani 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei conţinând bunurile concesionate către 

S.C. „Locativa” S.A. Botoșani prin radierea din lista bunurilor concesionate către S.C. 

Locativa S.A. Botoșani a imobilului-apartamentul nr. 2 situat în Piaţa 1 Decembrie 

1918 nr. 42, etaj 1 și aprobarea predării imobilului în administrarea Teatrului „Mihai 

Eminescu” Botoşani 
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8. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului privind organizarea şi 

funcţionarea jocurilor de artificii cu articole pirotehnice în Municipiul Botoşani 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la HCL nr. 230 din 31.05.2023 privind 

aprobarea Statului de funcții al S.P.C.L.E.P. Botoșani  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și 

Regulamentului de organizare și funcționare ale Teatrului pentru Copii și Tineret 

„Vasilache” 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale  

Filarmonicii „George Enescu” Botoșani 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale Poliției 

Locale a Municipiului Botoșani 

13. Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

public al municipiului Botoșani, județul Botoșani 

14. Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de uz şi interes public local 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii unor terenuri cu destinaṭia extindere 

acces, situate în municipiul Botoșani, str. 1 Decembrie nr. 57  

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării către chiriaș a unei locuinţe proprietatea 

municipiului şi administrata de S.C. Locativa S.A., procedură demarată prin H.C.L. nr. 

395/25.08.2022 

17. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de concesiune 

18. Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile ca bunuri aparținând domeniului 

privat de interes local al Municipiului Botoșani 

19. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic de Detaliu – Str. 

Drumul Tătarilor nr. 9A, CF/NC 60006” în vederea realizării obiectivului „construire 

locuință S+P și împrejmuire teren” 

20. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic de Detaliu – str. 

Vârnav, nr. 5A, CF/NC nr. 60668” în vederea realizării obiectivului „amplasare chioșc 

tip fast-food (construcție provizorie – max. 10 ani)” 

21. Proiect de hotărâre privind pentru aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic Zonal şi 

Regulament local de urbanism aferent – Aleea Nicolae Pisoski, nr. 10, CF/CAD 

58473” în vederea realizării obiectivului „Întocmire P.U.Z. în vederea divizării 

imobilului CF 58473 și realizării de construcții” 

22. Prezentarea Raportului administratorului special al S.C. Termica S.A. pentru perioada 

1 aprilie – 30 iunie 2023 

23. Prezentarea indicatorilor financiari și a indicatorilor cheie de performanță nefinanciari, 

anexă la Contractele de mandat, realizați în trimestrul I 2023 de către S.C. ELTRANS 

S.A. Botoșani 

24. Prezentarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari, realizați de către 

S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani, la data de 30.04.2023 

25. Prezentarea  indicatorilor financiari stabiliți prin contractul de mandat al directorilor și 

a indicatorilor aprobați prin BVC aferent anului 2023 (anexa 1, 2) realizați de către 

S.C. Modern Calor S.A. Botoșani la data de 30.06.2023. 

 

Completarea nr. 1 a ordinii de zi este următoarea: 
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1. Aprobarea procesului verbal al ședinței Consiliului Local din data de 21.07.2023 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării Festivalului Instituțiilor de Cultură 

Botoșani, Ediția a II a, 17 – 19 august 2023 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii contractelor de finanțare 

nerambursabilă de la bugetul local pentru anul 2023 acordate în baza Legii nr. 69/2000 

privind finanțarea programelor sportive 

4. Proiect de hotărâre privind abrogarea unor Hotărâri ale Consiliului Local Botoșani 

privind aprobarea prețurilor de vânzare pentru locuințele ANL 

5. Proiect de hotărâre privind abrogarea unor hotărâri ale Consiliului local al 

Municipiului Botoşani 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețului de vânzare pentru o locuinţă ANL 

7. Proiect de hotărâre privind semnarea de către Unitatea Administrativ Teritorială 

Municipiul Botoșani a contractului de asociere și a contractului de cofinanțare cu 

Delgaz Grid S.A. pentru executarea  lucrărilor de Extindere rețea electrică de 

distribuție str. Drumul Tătarilor (de la nr. 1 la nr. 1T) din Municipiul Botoșani 

8. Proiect de hotărâre privind semnarea de către Unitatea Administrativ Teritorială 

Municipiul Botoșani a contractului de asociere și a contractului de cofinanțare cu 

Delgaz Grid S.A. pentru executarea  lucrărilor de Extindere rețea electrică de 

distribuție str. Ion Creangă (de la nr. 106 la nr. 116) din Municipiul Botoșani 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor locale ale energiei termice produse şi 

livrate de către S.C. MODERN CALOR S.A. Botoşani 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 211/29.07.2019 pentru aprobarea 

proiectului „Reabilitare  și modernizare Grădinița Șotron” și a cheltuielilor legate de 

acest proiect, cod SMIS 127791 

11. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

proiectul „Reabilitare și modernizare Grădinița Șotron, municipiul Botoșani ”, cod 

SMIS 127791 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare străzi Cvartal I - Municipiul 

Botoşani“ 

 

Completarea nr. 2 a ordinii de zi este următoarea: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Actului adițional nr.1 la Protocolul de 

colaborare nr. 92/13577/4921/3737/6937/5001/22.02.2022 încheiat între Compania 

Națională de Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A., UAT - Județul Suceava, UAT 

- Județul Botoșani, UAT-Municipiul Suceava și UAT - Municipiul Botoșani pentru 

realizarea obiectivului de investiții ,,Drum Expres A7- Suceava- Botoșani” 

2. Prezentarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari, realizați de către 

S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani, la data de 30.06.2023. 

 

Şedinţa este legal constituită. 
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La lucrările ședinței participă 22 de consilieri locali în funcție, lipsind domnul 

consilier Constantin Liviu Toma. Doamnele consilier Ada Alexandrina Macovei și Daniela 

Vicol și domnul consilier Marius Buliga participă la ședință prin mijloace electronice. 

 

 Doamna președinte de ședință Monica Delia Adăscăliței – în afară de consilierii 

prezenți în sală, doamna consilier Vicol va intra online, pe telefon, cu doamna consilier 

Diaconu, doamna consilier Ada Macovei va intra online cu doamna consilier Lupașcu, 

domnul consilier Buliga va intra cu domnul Tanasă, iar domnul Murariu întârzie câteva 

minute. 

Fiind supusă la vot învoirea domnului consilier Constantin Liviu Toma, aceasta este 

aprobată cu 21 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării domnul consilier 

Marian Murariu. 

 

Fiind supusă la vot ordinea de zi împreună cu completarea aferentă, aceasta a fost 

aprobată cu 21 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării domnul consilier 

Marian Murariu. 

 

Fiind ședință ordinară, se dă cuvântul domnilor consilieri pentru interpelările de la 

punctul 1 al ordinii de zi. 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – recunosc că astăzi am o listă destul 

de lungă de interpelări și întrebări. Sunt convinsă că unii colegi sunt extrem de încântaţi. În 

primul rând, aș dori să înţeleg ce se întâmplă pe Șoseaua Iașului, unde o dată cu procesul de 

reabilitare și modernizare a străzii, au fost acoperite toate capacele de la cămine. Pe lângă 

faptul că asfaltarea este în valuri, chiar dacă mai vine un strat de asfalt deasupra și vreau să 

înţeleg care a fost logica să acoperim capacele căminelor. Aici vom avea câteva probleme în 

viitorul apropiat și cred că trebuie să avem o discuție cu constructorul. 

Mai departe, vă amintesc și aș vrea să luați în vedere faptul că cei de pe strada Sucevei  

reclamă de foarte mult timp că iluminatul în parc este defectuos și jumătate din corpurile de 

iluminat nu funcționează.  

Ca să fiu foarte, cât de scurtă pot, să nu se supere colegii pe mine, am să trec imediat 

la următorul punct  și anume la faptul că Asociația Nr. 4 vă trimite hârtii încă de un an de zile 

în care solicită în mod repetat toaletarea arborilor, sunt acolo foarte mulți arbori care au 

crengile care atârnă și este un real pericol pentru populație, cât și pentru mașinile care sunt 

parcate în zonă. Am primit hârtia prin care au trimis, au făcut reveniri la hârtii încă din 2022. 

Încă nu s-a întâmplat nimic după 12 luni.  

În plus, cetățenii din zona Liceului Mihai Eminescu, întreabă, în mod evident, când va 

fi gata parcarea din zonă, având în vedere că și am susținut și v-am susținut la demolarea 

garajelor de acolo, doar că oamenii întreabă când vor avea parcarea gata și când se va rezolva 

problema iluminatului din zonă.  
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Iar un ultim punct, avem pe strada Vârnav nr. 17 un panou cu un proiect de amenajare 

a unei zone de recreere a cărui termen de execuție era 31.10.2022, conform panoului amenajat 

pe stradă. Am rugămintea care este până la urmă termenul de finalizare și dacă se poate 

înlocuirea panoului pentru ca și cetățenii din zonă să ştie cât mai stau în șantier. Mulțumesc! 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – câteva întrebări am și eu. Ca să preiau 

tema ridicată de colega, doamna Curelariu, despre problemele din parc, acolo ca și organizare 

de șantier este o poartă destul de larg deschisă și am remarcat că pista de alergare pe care vor 

alerga oamenii în viitor este foarte îngustă, de lățimea unei mese, așa cum se prezintă ea în 

fața mea, scuzați, și mi se pare foarte foarte nepractică pentru o pistă de alergare adevărată, 

prin care ar trebui să fie cel puțin trei-patru culoare. Asta e una așa, ca să o punctez și pe asta.  

O altă interpelare de a mea vizează piscina de la Spitalul de Recuperare, dacă mai este 

funcțional bazinul de la Spitalul de Recuperare și, dacă este funcțional, din ce cauză este 

închis și nu se deschide bolnavilor cu afecțiuni ce pot face recuperare medicală în acel bazin. 

Aș dori de urgență un răspuns scris în acest sens.  

Mașini abandonate, alt subiect. Este plin orașul de mașini abandonate, care ocupă sute 

de locuri de parcare, ca să nu spun poate mai mult și care întruna ne facem că nu le vedem. 

Nu înţeleg ce așteptăm ca să facem o razie așa în tot orașul, să ridicăm foarte multe mașini, 

tocmai să mai dăm posibilitatea altora să-și găsească loc de parcare în cartierul de reședință. 

Pe strada Pacea am citit că cei de la Poliția Locală au mai făcut câte o tură, dar la fel în 

continuare e plin de rulote, dube, tiruri care parchează, autocare, e o regulă ca pe strada Pacea 

să parcheze pe tronsonul cuprins între Hotel Premier și Hand of Help.  

Pe strada Sucevei lucrările de scoatere a șinei de cale ferată, au lăsat un soi de gol pe 

mijlocul străzii, care s-a umplut cu niște asfalt până la un anumit nivel, iar ulterior s-au făcut 

marcaje rutiere în cavitatea respectivă. Nu înțeleg, rămâne așa strada Sucevei sau mai vine 

completată? Și atunci dacă vine completat cu asfalt, de ce s-au mai făcut marcaje rutiere? Că 

nu înţeleg, dacă erau provizorii trebuiau să fie de culoarea galbenă din câte știu eu, nu 

culoarea albă.  

Și o altă întrebare pe care o am ca și  interpelare, lucrările de pe bulevard care s-au 

făcut recent pe tronsonul cuprins între Carrefour și Liceul Antipa, dacă a avut un proiect 

tehnic și dacă ați făcut licitație pentru acea lucrare pentru că ați modificat structura străzii și 

lățimea și cotele și practic pe asemenea străzi, după opinia mea nu se pretează. Ar fi trebuit 

făcut un proiect tehnic și făcut o licitație pentru acea lucrare. Aștept răspunsul dumneavoastră.  

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – interpelarea mea are la bază 

întrebările cetățenilor privind funcționarea spațiilor comerciale la parterul blocurilor de locuit. 

Știu că în legislație există, sunt prevăzute, atribuții ale autorității publice locale privind orarul 

de lucru al agenților comerciali și nu numai, chiar funcționarea în sine și orele la în care ar 

trebui să încadreze cu funcționarea. De asemenea, tot în legislație se prevede că autoritatea 

publică locală poate verifica din punct de vedere al zgomotului pe care acești agenți 

economici îl produc în condominii. Aș vrea să știu, și interpelarea mea este pentru, în primul 
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rând, pentru domnul director de la Poliția Locală, în ce stadiu suntem noi cu armonizarea 

legislației din acest domeniu, cel al funcționării agenților economici, al autorizării și al 

funcționării efective a agenților economici la parterul blocurilor, dacă s-a reușit achiziționarea 

unui sonometru și dacă este acreditat, dacă la ora actuală avem resursă umană specializată 

care să poate realiza aceste măsurători privind zgomotul produs de către agenții economici. 

Aștept un răspuns în scris sau dacă domnul Onuțu poate să ne spună ceva, ar fi extraordinar să 

audă și cetățenii, fiindcă sunt foarte multe nemulțumiri pe această zonă.  

 

Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – revin cu aceeași problemă domnule 

Primar, legată de acele refugii de la tramvaie din fața Spitalului de Recuperare, se creează și 

ambuteiaje, au fost cred că în fiecare zi, sunt câte două-trei accidente ori cu persoane, ori cu 

mașina care lovește scuarul, haideți să încercăm să mutăm totuși stația de autobuz de acolo că 

iarăși se creează ambuteiaje în momentul în care se oprește autobuzul sau mijlocul de 

transport în comun în fața Rolana Tex și bineînțeles și în fața Liceului Textil, același lucru se 

întâmplă se creează ambuteiaje, se creează aglomerații și, bineînțeles, disconfort și pentru 

cetățenii care sunt pietoni și pentru șoferii care își pierd timpul prin trafic. Vă rog frumos 

găsiți o soluție și să rezolvăm cât mai repede.  

 

Domnul consilier local Marius Petru Rogojinschi – vreau să introduc o notă de 

scepticism în prima parte a ședinței noastre de consiliu, la capitolul interpelărilor. Am mai 

rugat o dată probabil că în fuga timpului de atunci nu s-a reținut. Deseori aud sintagma 

,,cetățenii mă întreabă”, ,,cetățenii vor să ştie”, spuneți-ne și nouă  câți cetățeni, doi, trei, 

patru, cincizeci, șaizeci, pentru că eu sincer să fiu sunt sceptic când aud colegi care doresc să 

dea importanță interpelării dumnealor aducând cu sine argumentul mulțimii. Teoria 

mulțimilor nu cred că trebuie să facă parte din tipul nostru de discurs și, dacă avem o 

întrebare, pur și simplu să o adresăm, fără să mai adăugăm și restul sintagmei că mulțimi de 

cetățeni stau cu nerăbdare când se astupă capacele de pildă  sau când se va modifica panoul cu 

data limită a termenului de execuție.  

Și eu am fost interpelat de un număr de cetățeni în număr de unul, care a dorit să știe 

ce urmează să se amplaseze pe platoul ansamblului sculptural răscoala de la 1907 și am spus 

grupului de cetățean despre ce este vorba și am lămurit povestea. Mulțumesc! 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – sunt în asentimentul domnului consilier 

Rogojinschi, primesc și eu astfel de întrebări pe social media, bineînțeles nu de la grupuri, ci 

de la un cetățean chiar cu aceste interpelări care s-au ridicat astăzi în discuție. Vă pot da și 

nume și prenume. Adică doamna care v-a scris dumneavoastră, mi-a scris și mie, adică nu 

chiar un grup, dar suntem datori să îi răspundem și o vom face, chiar dacă este o singură 

doamnă îi vom răspundem. Și de altfel mai sunt așa și sinteze ale comentariilor de pe tot felul 

de grupuri care, mă rog, pentru a le da importanță haideți că vă răspund eu că știu. Mă rog, le 

răspund, eu vă răspund dumneavoastră urmează să comentați acolo și astfel orașul o să afle. 

Capacele de pe, începem cu ceea ce ați menționat dumneavoastră, doamnă consilier Curelariu, 



Proces verbal şedinţă ordinară Consiliu Local Botoşani 

 din data de 28 iulie 2023 

 

7 

 

capacele de pe Șoseaua Iașului, căminele de pe Șoseaua Iașului. Avem patru tronsoane de 

drum, care au fost predate în administrare Companiei Naționale de Administrare a  

Infrastructurii Rutiere pentru reabilitarea tronsoanelor de la intrările dinspre Iași, dinspre 

Suceava, dinspre Săveni, respectiv Stăuceni.  

S-a terminat primul tronson, intrarea dinspre Iași, lucrările sunt de calitate, în 

obiectivul celor de la SDN Iași nu a fost ridicarea la cotă a căminelor și o vom face noi pentru 

gaigerele care colectează apele pluviale. Dacă vă doriți dumneavoastră neapărat celelalte 

cămine să le ridicăm la cotă, ca să nu, le putem ridica la cotă asta vă explic, după ce s-a turnat 

asfalt le putem ridica la cotă, știm exact unde sunt, avem ridicări topo, ordinea nu trebuie să 

fie neapărat cea care o știți dumneavoastră, nici eu nu sunt inginer de drumuri, dar vă spun ce 

mi-au spus colegii mei. Nu trebuie să le ridicăm neapărat înainte, putem să le ridicăm ulterior, 

dar experiența ne-a arătat că în timp aceste cămine provoacă un real disconfort în trafic și 

vom începe cu ridicare gaigerelor după ce primim înapoi în administrare aceste tronsoane care 

le-am transmis SDN-ului și pentru acest lucru doresc încă o dată să îi mulțumesc doamnei 

președinte Federovici, care m-a ajutat în acest demers pentru că lucrările sunt în cuantum de 

un milion de euro, bani economisiți de la bugetul local.  

Cu alte cuvinte, dacă noi ar fi trebuit să abordăm aceste tronsoane cum de altfel ne-au 

transmis botoșănenii, inclusiv domnul consilier Maxim a făcut interpelare pentru intrarea 

dinspre Săvenilor, am fi cheltuit un milion de euro. A făcut-o SDN-ul, am avut această 

deschidere și intenționez să solicit și anul viitor și astfel vom avea toate intrările în oraș cu 

covor asfaltic, fără alte lucrări suplimentare. Deci, și marcajele sunt în sarcina primăriei și 

ridicarea căminelor la cotă și reparația trotuarelor, SDN-ul se ocupă doar de covorul asfaltic 

de patru centimetri și eventuale burdușiri, reparații pentru acest covor asfaltic. Voi verifica 

iluminatul în Parcul Sucevei, voi transmite colegilor să văd ce este acolo.  

Asociația 4, am căutat acum, nu le știu adresele după numere așa cum spuneți 

dumneavoastră, dacă nu sunt toaletări la zi, înseamnă că sunt probleme deosebite ori 

solicitările președinților nu sunt întemeiate în acord cu părerea specialiștilor pe care îi avem la 

Direcția Edilitare, pentru că și aici sunt tot felul de specialiști care ne sugerează cum să facem 

aceste toaletări și de multe ori cetățenii sunt nemulțumiți că sunt prea invazive și nu sunt 

conform așteptărilor lor sau sunt probleme  de altă natură, dar voi verifica împreună cu 

domnul viceprimar. Sunt convins că s-a răspuns la aceste adrese. Dacă nu s-au toaletat așa 

cum a vrut președintele este altă discuție. Dacă vreți să ne dăm specialiști mergem împreună 

și ne dăm cu părerea împreună acolo, dacă e bun toaletat copacul sau nu. Dar pierdem timpul.  

Mi-am mai notat aici parcarea de la Colegiul Național Mihai Eminescu, unde vom 

continua lucrările după ce terminăm Sucevei pentru că ne-am mobilizat pe acest tronson să 

terminăm în trei săptămâni toate lucrările de acolo, inclusiv sensurile giratorii.  

Panoul de pe Vârnav nu poate fi înlocuit termenul așa cum cereți dumneavoastră, aici 

o să vă dau numele doamnei ca să îi răspundem împreună dacă vrem să formulăm un răspuns. 

Termenul este cel din contractul de finanțare. Aceste termene s-au devansat, așa cum s-a 

devansat și la Teatrul Mihai Eminescu care avea același termen pe panou, nu îl putem 

schimba acela este primul contract de finanțare, s-a mai făcut un alt contract, iar aici nu putem 
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în urma actelor adiționale să modificăm termenul. Important este ceea ce s-a întâmplat cu 

investiția, care este gata și urmează să facem recepția.  

Lucrăm la un gard despărțitor, ultimul aspect, între acest spațiu de recreere și terenul 

celor de la M.A.I., terenul de fotbal. Delimitarea acestor două terenuri este ultimul aspect din 

investiția pe care am finalizat-o de altfel și voi răspunde și domnului Țurcanu legat de pista de 

alergare, tot din Parcul Mihai Eminescu, așa a fost proiectat proiectul cu parametrii, trebuia să 

ne încadrăm coturi, puțuri pentru autorizația de construire, iar acolo este o pistă de alergare, 

nu este un culoar de competiții cum este la Stadionul Municipal, cinci culoare mai lipseau 

numerele să le trasăm și blocstarturi.  

Nu, este un culoar de alergare care va fi completat cu unul de la investiția de pe 

versantul Pacea, unde de asemenea vom avea un spațiu unde să alerge botoșănenii, cum de 

altfel au și încă o posibilitate să alerge chiar în Parcul de Agrement Cornișa, pe care 

dumneavoastră îl administrați. Deci avem alternative pentru această modalitate de petrecere a 

timpului liber și recreere.  

Pentru piscina de la Spitalul de Recuperare o să solicităm un răspuns scris din partea 

managerului de acolo. În ceea privește mașinile abandonate, am făcut mereu campanii și chiar 

am comunicat prin mijloacele mass-media, dar mai sunt unele mașini care par abandonate, 

sunt parcate pe blocuri concesionate cetățenii își plătesc locurile de parcare chiar dacă au 

mașini mai vechi. Trebuie să facem o distincție între domeniul public și aceste parcări 

concesionate.  

Am așteptat de altfel și demararea Programului Rabla, care va fi deschis de săptămâna 

viitoare prin aplicația de pe site-ul AFM, tocmai pentru a da posibilitatea botoșănenilor să-și 

ducă mașinile la un centru de casare și cu sprijinul primăriei, pe care noi l-am aprobat aici în 

consiliul local cu o susținere financiară pe lângă cea care o dă AFM-ul, deci începând cu 

săptămâna viitoare așa cum am eu semnale sper să fie informația veridică, Agenția Fondului 

pentru Mediu deschide platforma pentru casarea autovehiculelor mai vechi de 15 ani cu bani 

de la bugetul central și de la bugetul local. Și am așteptat și acest program după care vom 

intensifica cu Poliția Locală verificarea mașinilor abandonate.  

Pe Sucevei marcajele sunt temporare, chiar dacă nu sunt cu galben, dacă erau cu 

galben m-ați fi întrebat de ce sunt cu galben sunt marcaje temporare, pentru o găleată de 

vopsea am vrut să punem în siguranță pietonii care erau derutați pentru că am mutat trecerile 

de pietoni, am îndepărtat aceste treceri de viitoarele sensuri giratorii și de centrul acestora 

tocmai pentru a fluidiza traficul și au rămas în obișnuința lor, a rămas să treacă prin locurile 

vechi și atunci pentru a nu avea accidente am preferat să cheltuim o găleată de vopsea așa 

cum am zis, am marcat temporar trecerile de pietoni.  

Strada Sucevei va fi asfaltată din bordură în bordură, astăzi lucrăm la sensul giratoriu, 

primul dinspre Primăverii cu strada Sucevei, la trotuarele dinspre partea cu unitatea militară, 

urmând ca să îl construim și pe cel de al doilea și mai apoi marcaje definitive cu termoplast, 

așa cum am făcut și pe bulevardul Mihai Eminescu.  

Legat de verificările pe care le faceți dumneavoastră dacă avem sau nu avem proiect 

tehnic, vă zic că din urmă pe bulevardul Mihai Eminescu s-a lucrat cu contractul de reparații 
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străzi. Acest lucru se făcea și înainte până când într-o campanie electorală niște cetățeni s-au 

apucat de făcut plângeri penale că trebuie autorizație de construire ca să întârzie lucrările, în 

2016 cred.  

Ei, de atunci se acordă o atenție deosebită acestor reparații care de multe ori nu 

necesită autorizații de construire, dar pentru că unii sunt foarte riguroși solicităm autorizație 

de construire și facem acest lucru și îi voi răspunde acum domnului consilier Maxim și pentru 

dezafectarea refugiilor pentru călători, după ședință vă aștept la mine în birou să vă arăt 

planșele. Am desenat planșele, urmează să le autorizăm, v-am spus de ce. Puteam să o facem 

și pe reparații străzi din punctul meu de vedere, dar pentru a fi mai catolici decât Papa cerem 

o autorizație de construire, chiar dacă acest lucru duce la unele întârzieri pentru că avem 

cetățeni foarte foarte vigilenți, consilieri locali foarte vigilenți care sunt foarte dornici să scrie 

și o fac încontinuu, scriu încontinuu la toate organismele care vin călare peste noi să verifice 

documentele.  

Ei bine, avem proiectul, vi-l pot prezenta, după ce avem autorizație de dezafectare, 

eliminăm aceste scuaruri de pe toată Calea Națională pentru o fluidizare a traficului, iar 

planșele le am pe birou, chiar vi le pot prezenta ca să vă spuneți și dumneavoastră un punct de 

vedere dacă doriți, cum le pot prezenta tuturor ,nu am nicio problemă.  

Doamnei consilier Lupașcu îi răspund că știu situația de pe Carmen Silva cu spațiul de 

la parter, o știu în detaliu. 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – ba nu, eu nu mai am problemă 

domnul primar. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – așa înțeleg, sonometru, Carmen Silva, așa 

fac legătura grupul de cetățeni sunteți dumneavoastră. 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – nu, nu, nu, nu,nu. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – Nu, bun. Atunci la modul general. 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu - la modul general. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – la modul general vă pot spune că primarul 

nu poate închide societăți comerciale, nu poate modifica orarul, îl poate doar verifica și facem 

acest lucru prin Poliția Locală, adică dacă aceste societăți comerciale stabilesc un orar doar 

verificăm respectarea acestuia. Pentru alte aspecte cu sonometru, sunt alte instituții unde se 

pot adresa. Cred că am epuizat toate interpelările dacă vor mai fi, vă răspund cu drag. Ce vă 

nemulțumește? 
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Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – Deci domnul primar, ca să fie foarte 

clar și sigură toată problema, eu mi-am rezolvat problema. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – cum? Sunt curios. 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – cu instituțiile statului, deci este ok, 

nu am niciun fel de problemă din punctul acesta de vedere. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – bravo. 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – problema este de armonizare fiindcă  

eu prin toate petițiile pe care eu le-am făcut la instituțiile statului am primit răspuns că 

autoritatea publică locală are atribuții în acest sens. Deci nu este problema mea de rezolvat, ci 

este o problemă a cetățenilor. Aș vrea să vă întreb pe dumneavoastră câte petiții pe această 

problematică există la ora actuală la Poliția Locală. Și dacă într-un an de zile cam câte petiții 

se adună pe an pe această problematică.  

Ideea este că ar trebui să reglementăm, fiindcă eu, cetățeanul Cătălina Lupașcu am 

știut și am scris la toate instituțiile statului și am știut de unde pot și cât pot și când pot să 

contest autorizație și așa mai departe. Oamenii simpli nu știu aceste demersuri pentru că este o 

luptă titanică cu instituțiile statului și atunci cred că noi ca autoritate publică locală, deci nu 

are nicio, repet încă o dată, nicio legătură cu mine personal, ci pur și simplu este pentru 

cetățeni și chiar am citit zilele trecute că Poliția Locală a intervenit inclusiv la un agent 

economic pe pietonal acolo unde zgomotul era prea puternic.  

Ei, ca să poți să faci acest lucru, trebuie să ai niște instrumente să măsori, deci nu te 

poți duce cu urechea și să spui da, conform urechii mele ați depășit nu știu câți decibeli. Pe de 

altă parte, mai există și acea strategie privind zgomotul la nivelul UAT-ului există o hartă de 

zgomot, care, iarăși, în condițiile în care cineva depășește anumite valori ar trebui ca 

autoritatea publică, fiindcă ea este cea care a finanțat această hartă de zgomot și așa mai 

departe, ar trebui să aibă niște instrumente. 

Atunci despre asta este vorba, este pur și simplu poate de un plan de viitor tocmai să 

reușim să gestionăm și această situație pentru oamenii care nu au această disponibilitate ca a 

mea să scriu și să studiez legislația până în profunzimea ei. Atâta este doar și de aceasta vă 

rog chiar îmi doresc și un punct de vedere de la Poliția Locală să demarăm acest proces, nu 

știu dacă trebuie să deranjeze, ci pur și simplu să reglementeze. Vă mulțumesc. 

 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – voiam să îl întreb pe domnul primar 

referitor la tema națională cu tot felul de azile de astea ale groazei gestionate de către colega 

dumneavoastră de partid, spuneți-mi vă rog, pe teritoriul UAT-ului Botoșani, noi avem 

competență de verificare de control prin Direcția de Asistență Socială, finanțăm tot felul de 

case de acestea de retragere, hoteluri mascate, case de oaspeți cum se numesc ele, aveți 
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atribuții în sensul ăsta să le gestionăm, le decontați sume de bani. Am citit tocmai prin presă 

că erau niște ziduri înalte de trei-patru metri și s-au închis niște azile dintre astea. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – vă răspund, încerc să vă răspund. Ați spus 

dumneavoastră că v-ați adresat instituțiilor statului și așa ați rezolvat problema, cu alte cuvinte 

competențele nu sunt la Primăria Municipiului Botoșani, iar de reglementat nu putem să 

reglementăm. 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – mă scuzați, instituțiilor statului 

însemnând inclusiv în zona Tribunalului. Cetățenii simpli nu au această posibilitate, domnule 

primar. Deci nu trebuie să îmi aduceți un contraargument, ci pur și simplu să vă gândiți la 

propunerea mea. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – bine, mă gândesc. Mulțumesc. Ajutați-mă 

dacă vreți ca să nu pierdem timpul, dați-mi și mie un articol de lege și un aliniat cu 

competențele Primăriei cu măsurarea zgomotului cu închis localuri, poate nu am găsit. 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – deci asta este dorința mea, să vă 

gândiți. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei –– bun, și de ani de zile nu puteați să îmi 

spuneți OUG 195 din.., vă spun eu sincer că nu sunt. Bine. Nu sunt în competențele 

primarului. Bine am înțeles. 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – Există domnul director, domnul 

Onuțu de la Poliția Locală, care vă poate documenta în acest sens cu tot ceea ce înseamnă 

legislație. În același timp dumneavoastră dacă aveți un aparat juridic care iarăși vă poate pune 

la dispoziție toată legislația. Da și atâta e doar pur și simplu să vă gândiți, nu doresc un 

răspuns acum.  

 

 Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – am înțeles. Am să mă gândesc, doamna 

Lupașcu. Toată legislația nu încape în încăperea asta. Gata închid răspunsurile că ajungem pe 

teme politice unde nu are rost să răspundem. Și mă refer la interpelarea domnului Țurcanu 

dacă avem garduri dacă avem azile, nu avem. Ca să vă spun pe scurt.  

 

Procesul verbal de la punctul 2 al ordinii de zi a fost aprobat pe bază de semnături, 

precum și cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

local și a bugetului instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii pe anul 2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu 
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prezintă discuții, și, fiind supus la vot împreună cu amendamentul inițiatorului, acesta este 

aprobat cu 21 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării domnul consilier Cătălin 

Mugurel Flutur. 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției 

bugetului local al Municipiului Botoșani la data de 30 iunie 2023 – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Cătălin Boboc). 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului 

pentru stabilirea condițiilor de exercitare a dreptului de acces pe proprietățile Municipiului 

Botoșani în vederea instalării, întreținerii, înlocuirii sau mutării rețelelor de comunicații 

electronice sau a elementelor de infrastructura necesare susținerii acestora, a modului de 

utilizare partajata a elementelor de infrastructură, precum și măsurile privind construirea 

rețelelor noi de comunicații electronice în Municipiul Botoșani – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 

este aprobat cu 13 voturi pentru și 9 abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, 

Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, 

Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Maricel Corneliu Maxim și Eugen 

Cristian Țurcanu). 

 

  Punctul 6 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea Hotărârii Consiliului Local nr 221/2009 pentru aprobarea Regulamentului de 

întreținere și circulație a câinilor cu stăpân pe teritoriul Municipiului Botoșani – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este respins cu 11 voturi pentru și 11 abțineri (doamnele consilier Silvia Carmen 

Diaconu, Dana Lăzăruc și Daniela Vicol și domnii consilieri Călin George Bosovici, Bogdan 

Ciprian Buhăianu, Marius Buliga, Marian Murariu, Marius Petru Rogojinschi, Petru Taielup, 

Mihail Gabriel Tanasă și Miluță Timofti). 

 

 Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea anexei 

conţinând bunurile concesionate către S.C. „Locativa” S.A. Botoșani prin radierea din lista 

bunurilor concesionate către S.C. Locativa S.A. Botoșani a imobilului-apartamentul nr. 2 

situat în Piaţa 1 Decembrie 1918 nr. 42, etaj 1 și aprobarea predării imobilului în 

administrarea Teatrului „Mihai Eminescu” Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 18 

voturi pentru și 4 abțineri (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnii consilieri 

Andrei Amos, Marcel Gheorghiță și Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului 

privind organizarea şi funcţionarea jocurilor de artificii cu articole pirotehnice în Municipiul 

Botoşani  – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 19 voturi pentru și 3 abțineri (doamna 
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consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnii consilieri Marcel Gheorghiță și Eugen Cristian 

Țurcanu). 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea anexei  la 

HCL  nr. 230 din 31.05.2023  privind aprobarea Statului de funcții al S.P.C.L.E.P. Botoșani – 

este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, 

fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 10 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, statului de funcții și Regulamentului de organizare și funcționare ale Teatrului 

pentru Copii și Tineret „Vasilache” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, 

nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi 

pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) – nu participă la vot domnul 

consilier Marius Petru Rogojinschi. 

 

 Punctul 11 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei 

și statului de funcții  ale  Filarmonicii „George Enescu” Botoșani – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 

este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei 

și statului de funcții ale Poliției Locale a Municipiului Botoșani – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 

este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului Botoșani, județul Botoșani – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 

supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri 

de uz şi interes public local – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 

5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 1 

abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii 

unor terenuri cu destinaṭia extindere acces, situate în municipiul Botoșani, str. 1 Decembrie 

nr. 57 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul 

consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 

Punctul 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării către 

chiriaș a unei locuinţe proprietatea municipiului şi administrată de S.C. Locativa S.A., 

procedură demarată prin H.C.L. nr. 395/25.08.2022 – este avizat favorabil de comisiile de 
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specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 

cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor 

contracte de concesiune – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 

nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea unor imobile 

ca bunuri aparținând domeniului privat de interes local al Municipiului Botoșani – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 

supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Str. Drumul Tătarilor nr. 9A, CF/NC 60006” în vederea 

realizării obiectivului „construire locuință S+P și împrejmuire teren”. – este avizat favorabil 

de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic de Detaliu – str. Vârnav, nr. 5A, CF/NC nr. 60668” în vederea realizării 

obiectivului „amplasare chioșc tip fast-food (construcție provizorie – max. 10 ani)” – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian 

Țurcanu). 

 

Punctul 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind pentru aprobarea  

documentaţiei „Plan Urbanistic Zonal şi Regulament local de urbanism aferent – Aleea 

Nicolae Pisoski, nr. 10, CF/CAD 58473” în vederea realizării obiectivului „Întocmire P.U.Z. 

în vederea divizării imobilului CF 58473 și realizării de construcții” – este avizat favorabil 

de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 22 de pe ordinea de zi – Prezentarea Raportului administratorului special al 

S.C. Termica S.A. pentru perioada 1 aprilie – 30 iunie 2023 – a fost adus în atenția 

consilierilor locali. 

 

Punctul 23 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor financiari și a 

indicatorilor cheie de performanță nefinanciari, anexă la Contractele de mandat, realizați în 

trimestrul I 2023 de către S.C. ELTRANS S.A. Botoșani – au fost aduși în atenția consilierilor 

locali. 
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Punctul 24 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor de performanță financiari 

și nefinanciari, realizați de către S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani, la data de 30.04.2023 – au 

fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 

Punctul 25 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor financiari stabiliți prin 

contractul de mandat al directorilor și a indicatorilor aprobați prin BVC aferent anului 2023 

(anexa 1, 2) realizați de către S.C. Modern Calor S.A. Botoșani la data de 30.06.2023 – au 

fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 

Procesul verbal de la punctul 1 al completării nr. 1 a ordinii de zi a fost aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 2 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea realizării Festivalului Instituțiilor de Cultură Botoșani, Ediția a II a, 17 – 19 

august 2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru, 1 vot împotrivă 

(domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) și 1 abținere (domnul consilier Andrei Amos). 

 

Punctul 3 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii contractelor de finanțare nerambursabilă de la bugetul local pentru 

anul 2023 acordate în baza Legii nr. 69/2000 privind finanțarea programelor sportive – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 

supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru, 1 vot împotrivă (domnul consilier 

Eugen Cristian Țurcanu) și 1 abținere (domnul consilier Cătălin Boboc). 

 

Punctul 4 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

abrogarea unor Hotărâri ale Consiliului Local Botoșani privind aprobarea prețurilor de 

vânzare pentru locuințele ANL – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și 

nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 

abținere (domnul consilier Marcel Gheorghiță). 

 

Punctul 5 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

abrogarea unor hotărâri ale Consiliului local al Municipiului Botoşani – este avizat favorabil 

de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, 

acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Marcel Gheorghiță). 

 

Punctul 6 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea prețului de vânzare pentru o locuință ANL – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 

cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 7 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

semnarea de către Unitatea Administrativ Teritorială Municipiul Botoșani a contractului de 

asociere și a contractului de cofinanțare cu Delgaz Grid S.A. pentru executarea  lucrărilor de 
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Extindere rețea electrică de distribuție str. Drumul Tătarilor (de la nr. 1 la nr. 1T) din 

Municipiul Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu 

prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 8 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

semnarea de către Unitatea Administrativ Teritorială Municipiul Botoșani a contractului de 

asociere și a contractului de cofinanțare cu Delgaz Grid S.A. pentru executarea  lucrărilor de 

Extindere rețea electrică de distribuție str. Ion Creangă (de la nr. 106 la nr. 116) din 

Municipiul Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu 

prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 9 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea preţurilor locale ale energiei termice produse şi livrate de către S.C. MODERN 

CALOR S.A. Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 

nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru și 10 abțineri 

(doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Raluca Ștefania Curelariu, Cătălina Camelia 

Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Daniel Botezatu, 

Cătălin Mugurel Flutur, Marcel Gheorghiță, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian 

Țurcanu). 

 

Punctul 10 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

modificarea HCL nr. 211/29.07.2019 pentru aprobarea proiectului „Reabilitare și 

modernizare Grădinița Șotron” și a cheltuielilor legate de acest proiect, cod SMIS 127791 – 

este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, 

fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 11 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Reabilitare și modernizare 

Grădinița Șotron, municipiul Botoșani”, cod SMIS 127791 – este avizat favorabil de comisiile 

de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 12 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții 

„Reabilitare și modernizare străzi Cvartal I - Municipiul Botoşani“ – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 

este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 2 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii Actului adițional nr. 1 la Protocolul de colaborare nr. 

92/13577/4921/3737/6937/5001/22.02.2022 încheiat între Compania Națională de 

Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A., UAT – Județul Suceava, UAT – Județul Botoșani, 
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UAT – Municipiul Suceava și UAT – Municipiul Botoșani pentru realizarea obiectivului de 

investiții ,,Drum Expres A7-Suceava-Botoșani” – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 

cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (22). 

 

Punctul 2 de pe completarea nr. 2 a ordinii de zi – Prezentarea indicatorilor de 

performanță financiari și nefinanciari, realizați de către S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani, la 

data de 30.06.2023– au fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 

Epuizându-se materialele din ordinea de zi şi timpul alocat şedinţei de astăzi, doamna 

preşedinte de şedinţă – consilier Monica Delia Adăscăliței – declară lucrările şedinţei închise.  

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,     SECRETAR GENERAL, 

Consilier,                      Oana Gina Chițanu              

 Monica Delia Adăscăliței 

       

 

 

 

 

 

Redactat și dactilografiat,  

Alina Ecaterina Manolache 

 

 

 

 


